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• 2. Formandens beretning for 2024

• 3. Orientering om afdelingens økonomi og budget for det kommende år

• 4. Valg af formand (for 2 år)

• 5. Valg af øvrige medlemmer til afdelingens bestyrelse for et år (mindst to medlemmer)

• 6. Indkomne forslag

• 7. Eventuelt



Bestyrelsen

• Alfred trådte ind i bestyrelsen, 10 medlemmer i alt

• 11 Bestyrelsesmøder i 2024. Derudover adskillelige udvalgsmøder, trænermøder m.m.

• 9 udvalg med dedikerede tovholdere

• Etablering af Kulturudvalg med deltagelse af bl.a. Henning Kurland, Klaus Lykke og René Henriksen

• Deltagelse i diverse seminarer, DBU events og events med øvrige klubber i kommunen og området

• Formanden valgt ind i DBU Sjællands Seniorudvalg

• Farvel til 4 trofaste AB’ere ved årets opstillingsmøde – goddag til 3 nye medlemmer

• Godt samarbejde med hovedformanden, FU, kontoret og klubbens andre afdelinger bl.a. via 
formandsmøder

• Opnået status som DBU Børneklub med ny børnepolitik



Bestyrelsen

• Overgang fra Hummel til Select i efteråret 2024: Plan, implementering, indkøb, salg fra hjemmeside 
m.m.

• Ny kontrakt med Unisport som leverandør forhandlet på plads i fællesskab med AB A/S

• Strategiseminar med de øvrige afdelinger og hovedbestyrelsen

• Vækst på over 21% i Fodbold i 2024

• Arbejdet med nye sponsorkoncepter der skal synliggøres på anlægget

• Afholdelse af DBU Sjælland Formandslounge på AB for 20 formænd/DBU Sjælland

• Afholdelse af 2 trænerdage med god tilslutning

• Medlemsundersøgelse gennemført med god svarrate fra Fodbold

• Kunstgræssamarbejde med Gladsaxe Kommune og øvrige klubber i Gladsaxe



Samarbejde med 
AB A/S

• Aftale med Unisport forhandlet i 
fællesskab

• 1. senior spillere med for 2. senior i 
kampe i foråret 2024

• U19 spillere træner og spiller med på 1. 
senior

• AB leverer bolddrenge til alle 1. seniors 
hjemmekampe

• Forældre fra ungdomsafdelingen stiller 
op som personale til 1. seniors 
hjemmekampe

• Godt samarbejde mellem Akademiet og 
AB A/S 

• Dialog om medfinansiering af Akademiet 
i 2025 – med overtagelse af U17 og U19 
på sigt



Nyt fra afdelingerne - Akademiet
• Opgradering fra 2 til 2,5 stjerner i DBU’s licenssystem hvilket sikrede pladserne i landets næsthøjeste rækker uden ekstern finansiering

• 4 fuldtidsansatte i Akademiet fra sommeren 2024: Simon, Mikkel, Brahim (1/2), Anders (1/2), Thomas (1/2), fys (1/2)

• Alle Akademihold sluttede i top 5 i foråret – undtagen U19 der blev nr. 6

• Alle Akademihold i den absolutte top ved efterårets afslutning

• Flere tidligere AB’ere i internationale handler: Jonathan Fischer, Frederik Ellegaard, Emil Holten, Anis Ben Slimane og senest Patrick Dorgu

• Flere spillere fra U19 på kontrakt og med debut for 1. senior

• Flere U19 og U17 spillere skiftet på kontrakt til 1. divisions- og superligaklubber

• I alt 19 spillere fra U13, U14 og U15 deltog i efteråret på DBU’s talentsamlinger

• Flere tiltag i løbet af året som AB+, Påskecamp, Julecamp m.m. samt afholdelse af bl.a. C1-kursus for klubbens trænere

• Succesfuld træningslejr i uge 7 for alle Akademispillere i Spanien, lige udenfor Barcelona

• Pachanga Kristensen nomineret til idrætspris i Gladsaxe Kommune



Nyt fra afdelingerne – Ungdom 

• Flot vækst i U4-U8 segmentet godt styret af Torben og Dennis samt assistenter

• Vi har mange dygtige, engagerede frivillige blandt forældre, trænere og spillere. Vi håber på endnu mere på 
den front i 2025

• Jørgen Thomsen fra U17-2/3 modtog fortjent årets frivillighedspris fra DBU Sjælland

• Pigefodbold endelig startet op med oprettelsen af AB Q og et U15 pigehold med stor succes – både socialt 
og sportsligt - under kyndig ledelse af trænerduoen Sara og Fabiana

• U17 stadig største ungdomsårgang med flere hold og træningslejr i udlandet i efterårsferien

• AB Cup 2024 blev en stor succes med hele 187 tilmeldte hold – arrangeret i godt samarbejde med ABUF

• Oprettelse af ny stilling: Ungdomsbredde koordinator U10-U12 – besat af Arif



Nyt fra afdelingerne – Senior 

• Den bredeste seniorafdeling i mange år med 6 seniorhold

• AB spillede første +80 kamp mod Team Roskilde: https://www.sn.dk/art6146715/roskilde-
kommune/sport/spillernes-alder-gjorde-fodboldkamp-historisk/

• Stor bredde i Senior+ segmentet med hold i +32, +40, +45, +55 og mange tjønserhold

• 2. senior spillede et meget flot forår, og var blot 1 mål i overtiden fra oprykning til serie 1. Efteråret har 
desværre været turbulent med trænerskifte og en placering i bunden, men dog med god afslutning de 
sidste kampe

• 2025 er startet med udfordringer for flere seniorhold, hvorfor status lige nu er 4 seniorhold i afdelingen

• Årets Lundbergdag blev en succes med ca. 70 deltagende til både fodbold og festmiddag. Tor Lack-Pedersen 
blev meget fortjent modtager af Årets Lundbergpris. Næste Lundbergdag bliver i januar 2026

https://www.sn.dk/art6146715/roskilde-kommune/sport/spillernes-alder-gjorde-fodboldkamp-historisk/
https://www.sn.dk/art6146715/roskilde-kommune/sport/spillernes-alder-gjorde-fodboldkamp-historisk/


Stor tak til…
• Bestyrelsen for et godt samarbejde med stort arbejde i de forskellige udvalg

• De 3 øvrige afdelingspersoner for et tæt og fortroligt samarbejde i 2024

• Hovedformanden og FU for gensidig tillid og gode møder

• AB A/S for at søge tættere samarbejde gennem dialog og forståelse – især ved ny formand Brian Grieco

• Vores Akademiledelse- og administration for at løbe rigtig hurtigt uden at give afkald på kvalitet, og altid 
stå til rådighed når behovet opstår – også selv om det rækker udenfor kerneopgaverne

• Vores mange medlemmer - unge som gamle, elite som bredde – for loyalt at leve op til vores værdier og 
bruge mange gode timer sammen på Danmarks smukkeste anlæg

• De mange forældre der troligt bakker op om deres børn og støtter AB

• Og sidst men bestemt ikke mindst: Vores trænere og frivillige der yder en kæmpe indsats for klubben 
hver dag!



2025

• Fortsat fokus på driften af Akademiet og den kvalitet vi her skaber

• Dialog med AB A/S om finansiel støtte til Akademiet samt samarbejde om U17 og U19 på længere 
sigt

• Udvikling og drift af nystartede koncepter som AB+, US Camp, Påskecamp og Julecamp

• Forsøg med genstart af Julebanko på AB

• Udvidelse af AB Q – DBU’s ”Pigeraketten” på besøg lørdag 12/4

• Opstart af Kulturudvalg med fokus på genfortælling af AB’s historie på anlægget

• Afholdelse af C2 trænerkursus for klubbens trænere på AB

• Ny struktur i Senior – ”Åbne siloer”

• Nyt Select tøj til trænere og mange af vores ungdoms- og seniorhold

• Arbejde på ny belægning på Lille Kunst – finansieringsmuligheder afsøges efter godkendelse i 
Hovedbestyrelsen

• Nyt tiltag: Kontingentfrihed under efterskoleophold

• AB Unisport Cup allerede en succes med over 230 tilmeldte hold medio februar samt 
hovedsponsor på plads



Økonomi og Budget



Valg af formand 
for to år

• Kim Ragle 
(ønsker genvalg)



Valg af medlemmer til bestyrelsen for et år

• Thomas Baadsgaard – Genopstiller ikke 

• Tor Lack-Pedersen (Ungdomsformand) – Genopstiller ikke

• Søren Soll-Johanning – Genopstiller ikke 

• Victor Thygesen – Genopstiller ikke

• Martin Frost – Ønsker genvalg

• Andreas Jørgensen – Ønsker genvalg 

• Henrik Blauert (Næstformand) – Ønsker genvalg 

• Alfred S. Andresen – Ønsker genvalg 

• Mikkel Bjerrum – Opstiller til bestyrelsen

• Kenneth Andersen – Opstiller til bestyrelsen

• Uffe Jul Knudsen – Opstiller til bestyrelsen

• Ikke på valg: Torben Jul Knudsen (Kasserer)
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